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Στην πρώτη σειρά, η πρόεδρος των ΕΛΤΑ στην
παρουσίαση της Alibaba

2016/07/10 16:51 στην κατηγορία ΥΠΟΓΕΙΟΣ

Στην πρώτη σειρά των προσκεκλημένων της εκδήλωσης για την είσοδο της κινεζικής
Alibaba στην εγχώρια αγορά, που διοργάνωσε το Επαγγελματικό Επιμελητήριο
Αθήνας, ήταν η πρόεδρος των ΕΛΤΑ Φρόσω Σταυράκη.

Τα ΕΛΤΑ προσδοκούν σε συνέργιες με κινεζικές εταιρείες, όπως φανερώνει και το
πρόσφατο παράδειγμα με την ZHEJIANG.

Υπενθυμίζεται ότι τα ΕΛΤΑ σχεδιάζεται να αναλάβουν, για τα επόμενα δύο χρόνια, 
τον εκτελωνισμό, τη μεταφορά και αποστολή, προς όλες τις χώρες της Ευρώπης, των
δεμάτων που διακινεί, από την Κίνα, η εν λόγω εταιρεία.

Με τη συνεργασία αυτή, στην Ελλάδα θα γίνεται μαζικός εκτελωνισμός, ώστε στη
συνέχεια τα προϊόντα να διακινούνται ελεύθερα στις υπόλοιπες χώρες της EE, χωρίς
να χρειάζονται εκτελωνιστή σε κάθε χώρα. Ωστόσο, η εν λόγω συνεργασία 
βρίσκεται σε πιλοτικό στάδιο και αναμένεται η τελική συμφωνία.

Με την Alibaba, οι ροές των προϊόντων είναι αντίθετες, δηλαδή πρόκειται – κυρίως –
για ελληνικές εξαγωγές προς την Κίνα.

Όπως και να έχει, οι συνέργιες είναι αναγκαίες για τα ΕΛΤΑ, έπειτα από την πίεση του
ανταγωνισμού στις ταχυμεταφορές και τη μείωση του επιστολικού ταχυδρομείου.
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